
Άμεσα: ΜΕΘ- Προλήψεις & συντονισμός
μονάδων ΕΣΥ

 

Του Μάκη Μπαλαούρα

Το ΕΣΥ είχε διαχρονικά κενά, που πολλαπλασιάστηκαν με τις κυβερνήσεις ΝΔ-ΠΑΣΟΚ. Για το 2015
ψήφισαν πρόσθετες περικοπές προϋπολογισμού για χρηματοδότηση ΕΟΠΥΥ (-30%), Νοσοκομείων (-32%),
Φάρμακα (-15%) και συνολικά στην Υγεία -19,7%. Αυτή τη καταστροφή την αποσόβησε ο ΣΥΡΙΖΑ. Αν
και σε χρεοκοπημένη χώρα, στο διάστημα 2015-19, έδωσε προτεραιότητα στην Υγεία-Παιδεία-
Κοινωνική Πρόνοια, με πρώτη ενέργεια την ελεύθερη πρόσβαση στο ΕΣΥ σε 2,5 εκ. ανασφάλιστους
πολίτες.

: 

Προσλήψεις στην ΥΓΕΙΑ επί ΣΥΡΙΖΑ

Προχώρησε σε 19.500 προσλήψεις: (3.360 μόνιμους γιατρούς & 5.000
νοσηλευτικό προσωπικό), επικουρικό προσωπικό (3.300 γιατρούς & 2.300
νοσηλευτικό προσωπικό), 5.830 μέσω προγραμμάτων ΟΑΕΔ & ΚΕΕΛΠΝΟ.
Είχε προκηρύξει:1.116 θέσεις μόνιμων υγειονομικών (Προκήρυξη ΑΣΕΠ (ΦΕΚ
7/28.3.2019). Τα αποτελέσματα δεν έχουν εκδοθεί ακόμα. Προφανώς δε
πιέζουν…
Στις 17/5/2019 προκηρυχθήκαν επιπλέον 904 θέσεις εξειδικευμένων γιατρών
τις οποίες η κυβέρνηση ΝΔ πάγωσε επί 7 μήνες. Τελικά προχώρησε όταν ήλθε
ο κοροναϊός τον Φεβρουάριο 2020.
Μετά την επαναφορά του κανόνα 1/1 του ΣΥΡΙΖΑ, για το 2019 πρόσληψη 2.500
υγειονομικών (Πράξη Υπουργικού Συμβουλίου) και 10.000 συνολικά σε βάθος
τετραετίας (μέχρι 2022), έχουν παραπεμφθεί στις καλένδες. Θυμίζουμε ότι
ο κ. Μητσοτάκης επέμενε, μέχρι τον  κοροναϊό, στον κανόνα 1 πρόσληψη για
κάθε 5 αποχωρήσεις και στην Υγεία!  

Επιπλέον ο ΣΥΡΙΖΑ είχε προκηρύξει πρόσληψη 1.500 νοσηλευτικού και λοιπού προσωπικού, την οποία
δεν προλάβαμε να προχωρήσουμε..

https://makisbalaouras.gr/%ce%ac%ce%bc%ce%b5%cf%83%ce%b1-%ce%bc%ce%b5%ce%b8-%cf%80%cf%81%ce%bf%ce%bb%ce%ae%cf%88%ce%b5%ce%b9%cf%82-%cf%83%cf%85%ce%bd%cf%84%ce%bf%ce%bd%ce%b9%cf%83%ce%bc%cf%8c%cf%82-%ce%bc%ce%bf%ce%bd%ce%ac/
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Μητσοτάκης-Γεωργιάδης ως υπουργοί απέλυσαν 10.400 υγειονομικούς

Θυμίζουμε:

Μητσοτάκης ως υπουργός έθεσε σε διαθεσιμότητα & απολύσεις 7.900
γιατρούς-νοσηλευτές.
Γεωργιάδης, που κοκορευόταν ότι τις απολύσεις τις κάνει αυτός και όχι ο
Τόμσεν (!), σε μια βραδιά έκλεισε τα ιατρεία του ΙΚΑ και απέλυσε 2.500
γιατρούς.

Όλα αυτές οι απολύσεις αμέσως η κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ τις ΑΚΥΡΩΣΕ…

ΓΙΑ τις ΜΕΘ:

 Το 2015 παραλάβαμε 438 κρεββάτια ΜΕΘ. Τον Ιούλιο 2019 παραδώσαμε 568 κρεββάτια. Το Δεκέμβριο
του 2019 επί ΝΔ, επισήμως καταγραμμένα κρεββάτια μειώθηκαν στα 555, λόγω έλλειψης προσωπικού.
Τώρα, τρέχουν και δε φτάνουν!

Θα μπορούσαν άμεσα να ΔΙΠΛΑΣΙΑΣΤΟΥΝ με: α) με προσλήψεις προσωπικού β) ένταξη-μετατροπή
κλινικών ΜΑΘ σε ΜΕΘ γ) επίταξη(π.χ. Ιρλανδία, Κύπρος) ιδιωτικών κλινικών-νοσοκομείων, όχι όμως
το διπλασιασμό της τιμής τους…    

Η στρατηγική ΣΥΡΙΖΑ για το ΕΣΥ

  Ο ΣΥΡΙΖΑ είχε ως στρατηγική να δημιουργηθούν δομές πρόληψης για να ελευθερωθούν τα
Νοσοκομεία για θεραπεία, εφαρμόζοντας αναβάθμιση της πρωτοβάθμιας υγείας. Προκειμένου να
υλοποιήσει το σχεδιασμό αυτό δημιούργησε 125 Τοπικές Μονάδες Υγείας (ΤΟΜΥ), για τη πρωτοβάθμια
φροντίδα υγείας, (πρόληψη-προαγωγή υγείας, εμβολιασμοί, χρόνια νοσήματα). Όλες οι δομές
Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας θα ενσωματώνονταν για την αξιοποίηση όλου το διαθέσιμου ιατρικού
του ΕΣΥ, Αστικά και Αγροτικά Κέντρα Υγείας, Περιφερειακά Ιατρεία, ΤΟΜΥ, «Βοήθεια στο Σπίτι» ή
άλλων κοινωνικών υπηρεσιών της Αυτοδιοίκησης και του Κράτους, και για ευπαθείς ομάδες, χρονίως
πασχόντων, ηλικιωμένων ή με προβλήματα ψυχικής υγείας που χρειάζονται συστηματική
παρακολούθηση και ολοκληρωμένη φροντίδα.  

  Όμως, ούτε μία από τις 454 θέσεις μόνιμων γιατρών στα Κέντρα Υγείας, που προκηρύξαμε έναν
χρόνο πριν δεν έχει προχωρήσει!

Απαιτείται σχεδιασμένα η συνεργασία όλων των δομών Υγείας

  Για την αντιμετώπιση της πανδημίας, είναι λάθος η μη ένταξη όλου αυτού του σχεδιασμού στη
πολιτική του Υπουργείου Υγείας. Τα περιστατικά συμπολιτών μας που πέθαναν αδιάγνωστοι και
αβοήθητοι στα σπίτια τους, ήταν τραγική προειδοποίηση. Απαιτείται  άμεσα και σχεδιασμένα η
συνεργασία όλων των δομών  ΠΦΥ, Κέντρων Ψυχικής Υγείας, τμημάτων νοσοκομείων που παρέχουν
υπηρεσίες, όπως σε ογκολογικούς ασθενείς, του «Βοήθεια στο Σπίτι» και ενεργοποίηση ενός
ευρύτατου δικτύου Κινητών Μονάδων. Δε πρέπει η αντιμετώπιση περιστατικών με κοροναϊό να
οδηγήσει σε υποχώρηση της φροντίδας προς τις υπόλοιπες ομάδες ασθενών ή σε έκτακτα ή επείγοντα
περιστατικά.



Μάκης Μπαλαούρας προς Αντιπρόεδρο της
ΕΕ Κατάινεν

Το σχέδιο Γιούνκερ βοήθησε τελικά στην ενίσχυση των ιδιωτικών επενδύσεων στην Ελλάδα,
αναγνώρισε ο εισηγητής της κυβερνητικής πλειοψηφίας, Μάκης Μπαλαούρας, στην ειδική συνεδρίαση
των Επιτροπών Οικονομικών Υποθέσεων, Ευρωπαϊκών Υποθέσεων και Παραγωγής & Εμπορίου, που έγινε
παρουσία του Αντιπροέδρου της Ευρωπαϊκής Επιτροπής και αρμόδιου για θέματα απασχόλησης,
ανάπτυξης, ανταγωνιστικότητας και επενδύσεων Γύρκι Κατάινεν, με θέμα το μέλλον της Ευρώπης.

Το σχέδιο Γιούνκερ

    Ο Μάκης Μπαλαούρας ανέτρεξε στις πολιτικές αντιπαραθέσεις, με τις οποίες είχε γίνει δεκτό
το σχέδιο Γιούνκερ προ τριετίας. «Διάφορες δυνάμεις δεν έβλεπαν προοπτική εξόδου από την κρίση
με τα χρηματοοικονομικά εργαλεία που προβλέπονταν από το πακέτο Γιούνκερ, ενώ προβληματίζονταν
ειδικά με τη μόχλευση κεφαλαίων από τον ιδιωτικό χρηματοπιστωτικό τομέα». «Και δεν είχαν
άδικο», συνέχισε ο βουλευτής Ηλείας, «δεδομένου ότι είχαμε αρκετά παραδείγματα ιδιωτικών
επενδύσεων που έγιναν με δανεισμό και οδήγησαν σε επιβάρυνση των πολιτών που χρησιμοποιούν τα
κοινωνικά αγαθά: χαρακτηριστικό παράδειγμα στην Ελλάδα οι ημιτελείς αυτοκινητόδρομοι, όπως ο
Πάτρα-Πύργος, που, σύμφωνα με το Ελεγκτικό Ευρωπαϊκό Συνέδριο, φτιάχτηκαν από ιδιώτες με
αύξηση του κόστους 60% και μείωση του φυσικού αντικειμένου του έργου  κατά 45%. Τελικά, μόνον
ήταν ήρθε η κυβέρνηση της Αριστεράς ξεμπλόκαραν και ολοκληρώθηκαν οι δρόμοι, με κάποια
εκκρεμότητα, γιατί έπρεπε να πάρουμε πάλι εγκρίσεις από την Επιτροπή, που όμως τελειώνει
σύντομα και αυτή».    

11 δισεκατομμύρια σε 22.000 επιχειρήσεις

«Σήμερα, τρία χρόνια μετά, η μεγάλη εικόνα είναι διαφορετική», συνέχισε ο βουλευτής Ηλείας.
«Στην Ελλάδα, που όπως είπατε στην ομιλία σας, είναι πρωταθλήτρια στην ΕΕ, στην αξιοποίηση
κεφαλαίων, έφτασαν 11 δισεκατομμύρια ευρώ, που αφορούν 22.000 επιχειρήσεις, μέσω του πακέτου

https://makisbalaouras.gr/%ce%bc%ce%ac%ce%ba%ce%b7%cf%82-%ce%bc%cf%80%ce%b1%ce%bb%ce%b1%ce%bf%cf%8d%cf%81%ce%b1%cf%82-%cf%80%cf%81%ce%bf%cf%82-%ce%b1%ce%bd%cf%84%ce%b9%cf%80%cf%81%cf%8c%ce%b5%ce%b4%cf%81%ce%bf-%cf%84%ce%b7/
https://makisbalaouras.gr/%ce%bc%ce%ac%ce%ba%ce%b7%cf%82-%ce%bc%cf%80%ce%b1%ce%bb%ce%b1%ce%bf%cf%8d%cf%81%ce%b1%cf%82-%cf%80%cf%81%ce%bf%cf%82-%ce%b1%ce%bd%cf%84%ce%b9%cf%80%cf%81%cf%8c%ce%b5%ce%b4%cf%81%ce%bf-%cf%84%ce%b7/


Γιούνκερ, της Ευρωπαϊκής Τράπεζας Επενδύσεων και του Ευρωπαϊκού Ταμείου Στρατηγικών
Επενδύσεων. Όλα τα ευρωπαϊκά και εγχώρια εργαλεία οδήγησαν, στο διάστημα αυτό, να
δημιουργηθούν πάνω από 300.000 νέες θέσεις εργασίας. Σημειώνω, επίσης, ότι οι ιδιωτικές
επενδύσεις που επιδοτήθηκαν δεν ήταν ούτε φαραωνικές, ούτε καταστροφικές για το περιβάλλον και
τον κοινωνικό ιστό. Χρηματοδοτήθηκαν καινοτόμες επιχειρήσεις για να δραστηριοποιηθούν σε
τομείς με περιβαλλοντική ανταποδοτικότητα, ιδιαίτερα στην έξυπνη γεωργία, στις ανανεώσιμες
πηγές ενέργειας, στη διαχείριση των φυσικών πόρων, αλλά και επενδύσεις που συνάδουν με τα
στρατηγικά πλεονεκτήματα της χώρας, όπως είναι ο τουρισμός, ο πολιτισμός, η αγροτική
μεταποίηση και ο διατροφικός τομέας», τόνισε ο Μάκης Μπαλαούρας.

 «Εκτίμηση της κυβερνητικής πλειοψηφίας», συνέχισε ο βουλευτής, «είναι ότι η ώθηση στις
ιδιωτικές επενδύσεις πρέπει τώρα να συνδυαστεί με μία ουσιαστική αύξηση των μισθών, ώστε
παράλληλα με τον νέο εξαγωγικό χαρακτήρα της ιδιωτικής οικονομίας, να αυξηθεί και η
καταναλωτική δύναμη των πολιτών. Για αυτό και χθες, για πρώτη φορά μετά από 10 χρόνια δόθηκαν
αυξήσεις, που θα ενισχύσουν τον κόσμο της εργασίας, αλλά ταυτόχρονα θα δώσουν ώθηση στην
ανάπτυξη».

Συνανάπτυξη των Βαλκανίων

Συν τοις άλλοις, πρόσθεσε, «ειδικά σε ό,τι αφορά την Ελλάδα, η Ευρώπη θα πρέπει να δώσει
προσοχή στη νέα αναπτυξιακή διάσταση που ανοίγεται με την ολοκλήρωση της διαδικασίας
αναγνώρισης της Βόρειας Μακεδονίας, δηλαδή την πτώση και του τελευταίου συνόρου στην
συνανάπτυξη των Δυτικών Βαλκανίων και να επενδύσει άμεσα σε κοινές αναπτυξιακές προσπάθειες
όλων των κρατών της Βαλκανικής. Εύχομαι να προχωρήσετε και να μη μείνουμε στα λόγια».

 

Το Σχέδιο Γιούνκερ στην Ηλεία

 «Θα μου επιτρέψετε να κάνω μία αναφορά στην τοπική διάσταση του μέλλοντος της Ευρώπης»,
συνέχισε ο Μάκης Μπαλαούρας. «Η ανάπτυξη της περιφέρειας μέσα από έργα πνοής, αλλά και από
παρεμβάσεις που αναδεικνύουν και αξιοποιούν φυσικούς, τουριστικούς και πολιτιστικούς πόρους,
μπορεί να φέρει την Ευρώπη πιο κοντά στους πολίτες. Ιδιαίτερα σε ότι αφορά τον Νομό Ηλείας,
στον οποίο εκλέγομαι, σημαντικά έργα, όπως το ζωντάνεμα των Λουτρών Καϊάφα, καθώς και το
σιδηροδρομικό δίκτυο Πάτρα-Πύργος, έχουν προχωρήσει και με την μεθοδολογία του πακέτου
Γιούνκερ».

Προς τα πού θα πάει η Ευρώπη

«Κλείνοντας θα ήθελα να υπογραμμίσω ότι σε ότι αφορά το μέλλον της Ευρώπης, στην οικονομία και
κοινωνία αντιπαρατίθενται δύο ιδεόκοσμοι. Αυτός της λιτότητας, των ανισοτήτων, της λιτότητας
και η άνιση ευρωπαϊκή ανάπτυξη, ο οποίος θρέφει την ακροδεξιά. Και ο άλλος δρόμος που είναι
εκείνος της Αλληλεγγύης, της ανάπτυξης, της σύγκλισης των κρατών και της εργασίας που όχι μόνο
επαναφέρει το ευρωπαϊκό κοινωνικό κεκτημένο, αλλά και το εμβαθύνει στην θέση που πρέπει να
έχει. Αυτή είναι και η βασική πολιτική διαχωριστική γραμμή στις επερχόμενες ευρωπαϊκές εκλογές
και σε αυτό το δίλημμα θα πρέπει να απαντήσουμε όλοι», κατέληξε ο βουλευτής Ηλείας.

 

 

 



Τιμητική πλακέτα στον βουλευτή Μάκη
Μπαλαούρα απέμεινε η Πυροσβεστική
Υπηρεσία Λεχαινών

Τιμητική πλακέτα στον βουλευτή Ηλείας του ΣΥΡΙΖΑ Μάκη Μπαλαούρα απένειμαν χθες το μεσημέρι ο
διοικητής της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας Λεχαινών επιπυραγός Αργύρης Φαλίδας και οι πυροσβέστες,
καθώς κατόπιν ενεργειών του η Υπηρεσία ενισχύθηκε με ένα επιπλέον όχημα.

Η σεμνή τελετή πραγματοποιήθηκε χθες το μεσημέρι στο χώρο της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας Λεχαινών
και οι πυροσβέστες είχαν την ευκαιρία να ευχαριστήσουν από κοντά τον κ. Μπαλαούρα, αφού εάν
δεν ήταν αυτό το όχημα δεν θα περιερχόταν στο δυναμικό της υπηρεσίας.

Θα βοηθήσει το έργο της Υπηρεσίας

Πρόκειται για ένα ΙΧΦ 4Χ4, το οποίο βρισκόταν στην κατοχή του ΟΔΔΥ Αχαΐας και θα συμβάλει τα
μέγιστα στην μεταφορά προσωπικού και υλικού της υπηρεσίας, καθώς και τους καλοκαιρινούς μήνες
στις δασικές περιπολίες, καθώς ως γνωστόν η Πυροσβεστική Υπηρεσία Λεχαινών εκτός από τον δήμο
Ανδραβίδας- Κυλλήνης επικουρεί και τους δήμους Δυτικής Αχαΐας και Πηνειού.

Μάλιστα, όπως αποκάλυψε χθες ο κ. Μπαλαούρας, το όχημα είχε διατεθεί στον στρατό, αλλά με την
παρέμβασή του στην Υπουργό προστασίας του πολίτη, διατέθηκε στην Πυροσβεστική Υπηρεσία των
Λεχαινών.

Ο κ. Φαλίδας ευχαρίστησε εκ μέρους όλου του προσωπικού τον κ. Μπαλαούρα, επισημαίνοντας ότι με
αυτές τις πράξεις αναδεικνύεται το Πυροσβεστικό Σώμα και εξυψώνεται το ηθικό των πυροσβεστών
για να ανταποκριθούν στο έργο τους.

Στηρίζει το Πυροσβεστικό Σώμα

Ο κ. Μπαλαούρας από την πλευρά του ευχαρίστησε τους πυροσβέστες για αυτή την τιμή και
αναγνώρισε το έργο που παρέχουν στους πολίτες, κάτω από δύσκολες συνθήκες και επεσήμανε ότι
από την πρώτη στιγμή που έγινε βουλευτής προσπάθησε να ενισχύσει το Πυροσβεστικό Σώμα.
Μάλιστα, αναφέρθηκε και στην παρέμβασή του χάρη στην οποία πυροσβέστες στον Πύργο και στη
νότια Ηλείας προμηθεύτηκαν καινούργια πολύ καλά άρβυλα και είπε ότι κάνει προσπάθειες για να

https://makisbalaouras.gr/%cf%84%ce%b9%ce%bc%ce%b7%cf%84%ce%b9%ce%ba%ce%ae-%cf%80%ce%bb%ce%b1%ce%ba%ce%ad%cf%84%ce%b1-%cf%83%cf%84%ce%bf%ce%bd-%ce%b2%ce%bf%cf%85%ce%bb%ce%b5%cf%85%cf%84%ce%ae-%ce%bc%ce%ac%ce%ba%ce%b7-%ce%bc/
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προμηθευτούν και οι πυροσβέστες της Αμαλιάδας και των Λεχαινών.

Συνεχάρη επίσης και τον νυν και τον προηγούμενο διοικητή της Π.Υ. Λεχαινών που έκαναν
ενέργειες για να βρεθεί το συγκεκριμένο όχημα και παρά το ότι είχε διατεθεί στο στρατό
κατάφερε και ο ίδιος με την παρέμβασή του να αποσταλεί στα Λεχαινά, καθώς εξήγησε στην κα
Γεροβασίλη τις μεγάλες ανάγκες του Πυροσβεστικού Σώματος.

Το κτιριακό

Επίσης ο κ. Μπαλαούρας ενημέρωσε τους πυροσβέστες και για την πρότασή του και τις προσπάθειες
που κάνει για να μεταφερθεί η Πυροσβεστική Υπηρεσία του Πύργου στο κτίριο Σωσίπολις,
προκειμένου να λυθεί ένα μεγάλο πρόβλημα στον Πύργο και δόθηκε η ευκαιρία στον κ. Φαλίδα να
θέσει και το κτιριακό πρόβλημα που αντιμετωπίζει η Πυροσβεστική Υπηρεσία Λεχαινών.

Συγκεκριμένα, η Π.Υ. Λεχαινών στεγάζεται σε διπλοκατοικία, την οποία διεκδικεί ο ιδιοκτήτης
και παρά την προσπάθεια που έγινε να βρεθεί δημόσιο κτίριο στην περιοχή των Λεχαινών δεν
κατέστη εφικτό. Εξήγησε στον βουλευτή ότι υπάρχουν πρόσφορα ιδιόκτητα κτίρια αλλά δεν
βρίσκονται εντός Λεχαινών και ζήτησε την παρέμβαση του κ. Μπαλαούρα για το θέμα, ο οποίος
άμεσα ζήτησε να του σταλούν όλα τα σχετικά έγγραφα για να εξετάσει το θέμα.

Πηγή : http://www.patrisnews.com

 

 

 

http://www.patrisnews.com/timitiki-plaketa-ston-voulefti-maki-balaoura-apemine-i-pyrosvestiki-ypiresia-lechenon/


Σε Λιμεναρχείο αναβαθμίζεται το
Λιμενικό Τμήμα Κυλλήνης

Συνάντηση με τον Υπουργό  Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής Φώτη Κουβέλη, πραγματοποιήθηκε
χθες παρουσία του Βουλευτή Ηλείας Μάκη Μπαλαούρα και των εκπροσώπων του Προεδρείου της Ένωσης
Λιμενικών Κεφαλονιάς, Ζακύνθου και Ηλείας από τον Πρόεδρο Γιάννη Κορίζη, τον Γενικό Γραμματέα
Χρήστο Ζαβό και τον Ταμία Μάριο Μπουλαμάτση.

Ο Υπουργός δέχτηκε προς άμεση υλοποίηση την εισήγηση του Βουλευτή και των εκπροσώπων των
Λιμενικών για αναβάθμισή του από Λιμενικό Τμήμα σε Αυτόνομο Λιμεναρχείο.

Επίσης ο Υπουργός αποδέχθηκε το αίτημα για στελέχωση του Λιμεναρχείου, καθώς και ενίσχυσή του
με χερσαία και θαλάσσια μέσα, για την καλύτερη εξυπηρέτηση επιβατών στο λιμάνι Κυλλήνης, του
οποίου  συνεχώς αυξάνεται η επιβατική και εμπορευματική κίνηση.
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Πάτρα-Πύργος: Γενάρη στήνονται τα
εργοτάξια

Στην αρχή της σύσκεψης ο Υπουργός Χρήστος Σπίρτζης, έκανε δριμεία κριτική στις «Κασσάνδρες»,
προκαλώντας τους παριστάμενους εκπροσώπους φορέων, να του πουν πως αν δε επιλεγόταν οι 8
εργολαβίες, το έργο, ως αυτοκινητόδρομος, δε θα είχε την έκκριση της ΕΕ Η Κομισιόν θεωρούσε
ότι ο φόρτος έχει μειωθεί πολύ και απλώς θα γινόταν αναβάθμιση του, λόγω, όπως έδειχναν τα
δεδομένα των εργολαβιών για ένα ενιαίο έργο, οι εκπτώσεις θα κυμαινόταν στο 12,3%, γιατί
τέτοιες εκπτώσεις  έδωσαν οι «εθνικοί» εργολάβοι, ή το πολύ μέχρι το 25%, ενώ με τις 8
διαγωνιστικές διαδικασίες, λόγω ανταγωνισμού, έφτασαν το 50% με συνέπεια να το εγκρίνει η
Κομισιόν.     

Σημειώνω ότι η έγκριση ενός μεγάλου έργου δεν δίνεται από τη μια μέρα στην άλλη. Χρειάστηκαν,
περίπου, δυο χρόνια. Τα καταφέραμε και σ’ αυτό, και πήραμε την άδεια όπως τη θέλαμε.

Υπενθυμίζω επίσης ότι το Ελεγκτικό Ευρωπαϊκό Συνέδριο σε αξιολόγηση των μεγάλων οδικών έργων
στην Ελλάδα και για το δρόμο Κόρινθος-Πύργος εκτίμησε ότι στοίχιζε 100 εκατ. ανά χλμ: είχαμε,
δηλαδή, αύξηση του κόστους κατά 60%, με ταυτόχρονη μείωση του δρόμου κατά 45%. Ας απαντήσουν
ευθαρσώς μια φορά για αυτά οι κκ. Κουτσούκος-Τζαβάρας. Ας απαντήσουν και στο γιατί η κυβέρνηση
Σαμαρά-Βενιζέλου απένταξε από το έργο της «Ολυμπίας Οδού» το μέρος Πάτρα-Ολυμπία. Τζάμπα είναι
να  κατατεθούν  ανά  εβδομάδα  ερωτήσεις  στον  Σπίρτζη,  χωρίς  ίχνος  αυτοκριτικής  προς  τους
συμπατριώτες μας …

Τελικά, μετά από πολύωρη συζήτηση, και με συμμετοχή υπηρεσιακών παραγόντων, αποσαφηνίστηκε
πλήρως το χρονοδιάγραμμα για την υλοποίηση της κατασκευής του σύγχρονου αυτοκινητόδρομου
Πάτρα-Πύργος. Οι περισσότερες εργολαβίες κατατέθηκαν ήδη στο Ελεγκτικό Συνέδριο: για την
ολοκλήρωση και των 6 εργολαβιών στο σύνολό τους, καθώς και των τυπικών διαδικασιών που θα
ακολουθήσουν (τεύχη δημοπράτησης και έγκριση από τη Βουλή), θα χρειαστούν το μέγιστο 110
ημέρες. Επομένως το πολύ εντός του Ιανουαρίου 2019 θα στηθούν τα εργοτάξια και θα ξεκινήσουν
τα έργα. Για τις δύο εναπομένουσες, ελέγχονται ήδη τα στοιχεία του τρίτου μειοδότη και αν
εγκριθούν τότε θα προχωρήσουν και αυτές με υστέρηση, το πολύ, δύο μηνών. 

Πύργος-Τσακώνα
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 Για τη σύνδεση Πύργος-Καλό Νερό υπάρχουν αποφάσεις του ΣτΕ που απαγορεύουν τη δημιουργία
σύγχρονου αυτοκινητόδρομου, προκρίνοντας την κατασκευή ορεινού δρόμου, το κόστος του οποίου
όμως θα ξεπερνάει τα 150 εκ. ευρώ. Το Υπουργείο ωστόσο θα προχωρήσει στο έργο αναβάθμισης του
υπάρχοντος δρόμου. Έτσι, με προϋπολογισμό ύψους 20 εκ. ευρώ για την αναβάθμισή του θα
προχωρήσουν τα τεύχη δημοπράτησης, εντός του Δεκεμβρίου.

Για  την  υλοποίηση  του  έργου  Καλό  Νερό-Τσακώνα,  υπάρχουν  δύο  επιλογές,  σύμφωνα  με  το
κανονιστικό πλαίσιο της Ε.Ε.: είτε τα έργα να ξεκινήσουν με την προκήρυξη διαγωνισμού και
 χρηματοδότηση της Ευρωπαϊκής Τράπεζας Επενδύσεων, είτε να ενταχθούν σε επέκταση της σύμβασης
της παραχωρησιούχου εταιρίας (Εταιρία Μορέας). Ήδη έχουν αρχίσει οι συζητήσεις με τους
αρμόδιους επιτρόπους της Κομισιόν.  

Επομένως  και  στο  υπόλοιπο,  παρατημένο  από  τις  προηγούμενες  κυβερνήσεις  έργο,  ήδη
δρομολογούνται  έργα  που  θα  αναβαθμίσουν  ριζικά  την  Ηλεία.  

Πως ανέδειξαν την παρέμβαση Μπαλαούρα
για την ΑΑΔΕ για τις κατασχέσεις
τραπεζικών λογαριασμών

 

Κόντρα Μπαλαούρα – Πιτσιλή για κατασχέσεις

Επίθεση στην Ανεξάρτητη Αρχή Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ) για «την τεχνοκρατική προσέγγιση που έχει
και η οποία δεν μπορεί να λάβει υπόψη της τις κοινωνικές ή παραγωγικές ανάγκες» εξαπέλυσε χθες
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ο κ. Γ. Μπαλαούρας, πρόεδρος της Διαρκούς Επιτροπής Οικονομικών Υποθέσεων της Βουλής, σε
εκδήλωση του Συνηγόρου του Πολίτη για τις κατασχέσεις τραπεζικών λογαριασμών για οφειλές προς
το Δημόσιο. Αν και παραδέχθηκε ότι τη θεσμοθέτησή της την ψήφισε ο ΣΥΡΙΖΑ, υποστήριξε ότι «η
ΑΑΔΕ υποκαθιστά την κυβέρνηση στην είσπραξη των δημοσίων εσόδων, αλλά δεν μπορεί να ελεγχθεί
όπως ελέγχεται η κυβέρνηση». Ο διοικητής της ΑΑΔΕ Γ. Πιτσιλής «σήκωσε το γάντι» τονίζοντας ότι
η ΑΑΔΕ λογοδοτεί δύο φορές ετησίως στη Βουλή σε ειδικές συνεδρίες, ενώ λίγο αργότερα πρόσθεσε
με νόημα: «Υπάρχουν πράγματα που μπορεί να κάνει η ΑΑΔΕ και άλλα που μπορεί να κάνει το
Κοινοβούλιο». Το τελευταίο είναι άλλωστε αυτό που νομοθετεί.

Εδώ το άρθρο της Καθημερινής

Στο  στόχαστρο  βρέθηκε  η  Ανεξάρτητη  Αρχή  Δημοσίων  Εσόδων  και  ο
διοικητής  Γιώργος  Πιτσιλής  αφού  δέχθηκε  τα  πυρά  των  ομιλητών  σε
ημερίδα που διοργάνωσε  ο Συνήγορος  το Πολίτη με θέμα «Οι κατασχέσεις
τραπεζικών  λογαριασμών για οφειλές προς το δημόσιο». 
Ανάμεσα  στους επικριτές του έργου της ΑΑΔΕ και της κυβέρνησης του 
ΣΥΡΙΖΑ ήταν ο βουλευτής κ. Γεράσιμος Μπαλαούρας, πρόεδρος της Διαρκούς
Επιτροπής Οικονομικών Υποθέσεων, ο οποίος διατύπωσε τον προβληματισμό
για το που κατευθύνονται οι κατασχέσεις και τόνισε ότι δεν είναι η
εμφανής η κατανομή των εισπράξεων  και από  που προέρχονται αφού δεν 
γνωρίζουμε με ακρίβεια σε ποιους γίνονται οι κατασχέσεις, αφήνοντας
ερωτηματικά  εάν   προέρχονται  από   μεγαλο-οφειλέτες  ή  από  μικρο-
οφειλέτες. 
 
Διαβάστε ολόκληρο το άρθρο εδώ
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Η Ανεξάρτητη Αρχή Δημοσίων Εσόδων να
υλοποιεί τις κυβερνητικές θέσεις

Του Μάκη Μπαλαούρα*

Με αφορμή τη δημοσίευση της Έκθεσης Συνηγόρου του Πολίτη, υπεισέρχομαι στον πυρήνα του
προβλήματος των κατασχέσεων σημειώνοντας καταρχήν, ότι η αρμοδιότητα για την είσπραξη των
δημοσίων εσόδων δεν ανήκει στην κυβέρνηση της χώρας. Ανήκει, κατόπιν απαίτησης των δανειστών,
σε μια Ανεξάρτητη Αρχή, την ΑΑΔΕ, η οποία δεν υπόκειται σε καμία πολιτική λογοδοσία. Πρωτοφανή
πράγματα, όχι μόνο για τα ελληνικά, αλλά και για τα παγκόσμια δεδομένα.

Από το 2001 μέχρι το 2010, χρόνια κατά τα οποία «κυκλοφορούσε πολύ χρήμα» στην Ελλάδα, υπήρξε
υποφορολόγηση,  φοροαποφυγή,  φοροδιαφυγή  και  αβελτηρία  του  κράτους  στην  είσπραξη  των
οφειλόμενων  προς  το  Δημόσιο  και  τα  ασφαλιστικά  Ταμεία,  ιδίως  από  τους  πλούσιους,  τους
διάσημους  και  τους  ισχυρούς.  Αποτέλεσμα:  αυξήθηκε  σε  μεγάλο  βαθμό  ο  ιδιωτικός  πλούτος
συγκεκριμένων ομάδων, συμπιέστηκαν τα δημόσια έσοδα και αυξήθηκε ο εξωτερικός δανεισμός. Μετά
ξέσπασε η κρίση …

Φτάσαμε  στην  πρωτοφανή  για  καιρό  ειρήνης  ύφεση  του  25%,  με  δραματική  συρρίκνωση  των
εισοδημάτων. Πολίτες που δεν χρωστούσαν πριν το 2010, βρέθηκαν μετά το 2010 με χρέη προς
Δημόσιο και ασφαλιστικά Ταμεία. 

Διαπλοκή πολιτικών με επιχειρηματίες

Παράλληλα, τα πρώτα χρόνια του μνημονίου,  υπήρξε πλήθος καταγγελιών για παρεμβάσεις πολιτικών
προσώπων,  προκειμένου  να  γλιτώνουν  φόρους  και  πρόστιμα  διάφοροι  ισχυροί  επιχειρηματικοί
παράγοντες.

Υποθέσεις με οφειλές εκατομμυρίων έπαιρναν πλαστές ενημερότητες και παράλληλα εισέπρατταν
δημόσιο χρήμα, ενώ Οικονομικοί Εισαγγελείς παραιτούνταν, καταγγέλλοντας πολιτικές παρεμβάσεις
στο έργο τους.

Θυμίζω το «θάψιμο» της λίστας Λαγκάρντ από Παπακωνσταντίνου-Βενιζέλο και την άρνηση παραλαβής
της  λίστας  Μπόγιαρνς  από  τον  Σαμαρά.  Παρότι  όμως  τις  οδήγησαν  σε  παραγραφή,  σήμερα
αξιοποιούνται, όπως στην προφυλάκιση Παπαντωνίου!

Για όλους αυτούς τους λόγους, οι εκπρόσωποι των δανειστών υιοθέτησαν την άποψη ότι  οι έλληνες
έχουν λεφτά να πληρώσουν τους φόρους τους, αλλά δεν το κάνουν επειδή η εφορία δεν τους
κυνηγάει λόγω πολιτικής παρέμβασης στην είσπραξή τους. 

Η ΑΑΔΕ δε λογοδοτεί

Έτσι, επεδίωξαν την απόσπαση του σχεδιασμού και της είσπραξης των εσόδων του κράτους από την
κυβέρνηση και τη μετατροπή της Γενικής Γραμματείας Δημοσίων Εσόδων σε Ανεξάρτητη Αρχή, δηλαδή
σε έναν τεχνοκρατικό μηχανισμό, που θα «βλέπει» μόνο αριθμούς, χωρίς να λαμβάνει υπόψη του
καμία κοινωνική ή παραγωγική ανάγκη.

Η ΑΑΔΕ ωστόσο δεν λειτουργεί εν κενώ, αλλά στο πλαίσιο ενός κράτους και μιας νεοφιλελεύθερης
παγκοσμιοποιημένης  οικονομίας,  η  οποία  παρέχει  στους  πλούσιους  και  ισχυρούς  ενισχυμένα
εργαλεία  νόμιμης  φοροαποφυγής:  έτσι  καταλήγουμε  στο  γεγονός,  το  μεγαλύτερο  μέρος  της
αυστηρότητας  της  Αρχής  ως  προς  την  αύξηση  της  εισπραξιμότητας  των  δημοσίων  εσόδων  να
εξαντλείται  στην  επιβολή  αναγκαστικών  μέτρων  είσπραξης  και  κατασχέσεων  προς  τους  πλέον
αδύναμους οικονομικά  οφειλέτες  και σε εκείνους, που έως το 2010 δεν χρωστούσαν στο Δημόσιο.

«Η σύσταση της ΑΑΔΕ ήταν κομμάτι του τρίτου μνημονίου, που ψηφίστηκε από τη κυβέρνηση των
ΣΥΡΙΖΑ-ΑΝΕΛ», θα πει κανείς. Αυτό όμως δεν συνεπάγεται, ούτε ότι εμείς επιδιώξαμε την ίδρυση
της Αρχής, ούτε ότι δεν αναγνωρίζουμε τα προβλήματα που ανακύπτουν από τον τρόπο λειτουργίας
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της.

Το βασικό πρόβλημα με την ΑΑΔΕ είναι ότι, αν και αναλαμβάνει λειτουργίες του πιο στενού πυρήνα
του κράτους και εν τέλει υποκαθιστά την κυβέρνηση σε όλες τις λειτουργίες είσπραξης των
δημοσίων εσόδων, δεν ελέγχεται και είναι αδύνατον να της καταλογιστεί οποιαδήποτε πολιτική
ευθύνη. Με άλλα λόγια, δεν λογοδοτεί, ούτε προς την κυβέρνηση, ούτε προς τους πολίτες.

Διαφορετική αντίληψη για ελέγχους-κατασχέσεις

 Η μοναδική λογοδοσία της ΑΑΔΕ γίνεται προς τη Βουλή, για την ακρίβεια προς τη Διαρκή Επιτροπή
Οικονομικών  Υποθέσεων,  στην  οποία  προεδρεύω.  Μια  φορά  το  χρόνο,  ο  διοικητής  της  ΑΑΔΕ
παρουσιάζει στην Επιτροπή τον απολογισμό και απαντά στα ερωτήματά μας. Βουλευτές, όχι μόνο του
ΣΥΡΙΖΑ, τόνισαν ότι πρέπει να δίνεται προτεραιότητα στην πάταξη της μεγάλης φοροδιαφυγής, ώστε
να αποφευχθούν οι παραγραφές, υπάρχει ωστόσο υστέρηση ως προς τον αριθμό των ελέγχων που
διεξάγονται. Παράλληλα, η ΑΑΔΕ επιβάλλει αναγκαστικά μέτρα είσπραξης και κατασχέσεις από τον
πρώτο μήνα που οφειλή καθίσταται ληξιπρόθεσμη.  Επίσης, η κατανομή των εισπράξεων ως προς την
κατηγορία και το μέγεθος των επιτηδευματιών και των επιχειρήσεων (μικρές, μεγάλες, γιατροί,
δικηγόροι, λαϊκές αγορές κ.λπ.), έτσι ώστε να αξιολογηθεί η στόχευση των ελέγχων. 

Οι στόχοι των αναγκαστικών μέτρων βασίζονται στο πλήθος των ΑΦΜ οφειλετών και δεν εφαρμόζονται
εισοδηματικά κριτήρια στην προτεραιοποίηση των δεσμεύσεων, ούτε εφαρμόζονται μέτρα βάσει
υπολοίπου οφειλής ή βάσει αναλογίας εισοδήματος οφειλής. Επιπλέον, δεν είναι σαφές, εάν έχουν
ληφθεί  αναγκαστικά   μέτρα  εναντίον  όλων  των  μεγαλοοφειλετών,  πριν  ληφθούν  για  τους
μικροοφειλέτες, ενώ ως προς τον Εξωδικαστικό, έχει διαπιστωθεί ότι, σε αντίθεση με ό,τι ορίζει
ο νόμος, δεν πραγματοποιούνται αποδεσμεύσεις λογαριασμών.

Στη μέγγενη και οι αγρότες

Όσον αφορά τέλος τη Βασική Ενίσχυση, ως βουλευτής Ηλείας σημειώνω ότι, αν και αποτελεί
εισοδηματική στήριξη προς τους παραγωγούς, για να συνεχίσουν να υπάρχουν, δεν καλύπτεται από
Ακατάσχετο. Επομένως, είναι αναγκαίο να θωρακιστεί το «Ακατάσχετο στη Βασική Ενίσχυση», έως
ένα ύψος τουλάχιστον, το οποίο θα οριστεί σε σχέση με το μέγεθος και τις ανάγκες της κάθε
γεωργικής εκμετάλλευσης.

Είναι αλήθεια, ότι δεν έχει μόνον η ΑΑΔΕ ευθύνη για τις παραβιάσεις των δικαιωμάτων των
πολιτών στο πλαίσιο των κατασχέσεων. Υπάρχει ο ρόλος της κυβέρνησης που νομοθετεί και έχει
νομοθετήσει για διάφορα θέματα, θεσπίζοντας π.χ. το ακατάσχετο των προνοιακών επιδομάτων.
Ζητούμενο παραμένει ωστόσο η ενίσχυση και ολοκληρωτική προστασία των προνοιακών βοηθημάτων και
επιδομάτων και η πρόταση του Συνηγόρου για εισαγωγή ρύθμισης γενικού χαρακτήρα μπορεί να
αποτελεί τη λύση. 

*Από Ομιλία στην ημερίδα του Συνηγόρου του Πολίτη με θέμα την Έκθεση κατάσχεσης τραπεζικών
λογαριασμών, λόγω οφειλών στο Δημόσιο, ως Πρόεδρος της Επιτροπής Οικονομικών και ως εκπρόσωπος
του Προέδρου της Βουλής. Σημειώνω ότι πρωτοβουλίες όπως του Συνηγόρου, που πρωτοστατεί στην
προάσπιση  των  ατομικών-  κοινωνικών  δικαιωμάτων,  πρέπει  να  αναδεικνύονται  και  να
κεφαλαιοποιούνται  από  τις  αρμόδιες  αρχές.



Οι θετικές παρεμβάσεις στο Ασφαλιστικό

·         Κατά το διάστημα 26/1/2015 – 30/9/2018 απονεμήθηκαν συνολικά 425.673, εκκρεμείς για
πολλά έτη, κύριες συντάξεις.

·         Διορθώνουμε αδικίες δεκαετιών.

·         Απαλλάσσουμε τους ασφαλισμένους από αμφισβητούμενες ασφαλιστικές οφειλές

·         Επιστρέφουμε εισφορές του ΕΟΠΥΥ και του ΑΚΑΓΕ.

·         Προβλέπουμε η διαδοχική ασφάλιση να υπολογίζεται ως ενιαίος χρόνος και δεν χάνονται
συντάξιμα έτη.

·         Αποσυνδέσαμε την ασφάλιση από την ιδιότητα των επιστημονικών επαγγελμάτων (μηχανικών
και δικηγόρων).

·         Θεσπίσαμε να ασφαλίζονται μόνο τα εισοδήματα από εργασία.

·         Ορίσαμε για τη συντριπτική πλειονότητα των συνταξιούχων που ασκεί αγροτική
δραστηριότητα να μην μειώνεται η σύνταξη.

·         Προβλέψαμε αναλογική μείωση των συντάξεων σε περίπτωση απασχόλησης
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Αρτέμιδα Ζαχάρως: Οι μνήμες δεν
σβήνουν…

Στην επιμνημόσυνη δέηση παραβρέθηκε και ο βουλευτής ΣΥΡΙΖΑ Ηλείας Μάκης Μπαλαούρας, ο οποίος
ανέφερε ότι “… τιμούμε τους νεκρούς μιας θλιβερής επετείου σε μια περιοχή που κατακάηκε όχι
αστικού χαρακτήρα με 63 νεκρούς και με πολλά χωριά και σπίτια κατεστραμμένα.
Είχαμε πρόσφατες πυρκαγιές στην Αττική με πολλούς νεκρούς επίσης. Πρέπει όλοι μας, η Πολιτεία
να γίνει πιο αποφασιστική και πιο ρηξικέλευθηκαι οι πολίτες πιο υπεύθυνοι. Πολλές φωτιές δεν
ξεκινάνε από άλλα αίτια παρά  μόνο από την ανθρώπινη ευθύνη. Όλα αυτά πρέπει να μας
προβληματίσουν και να δημιουργήσουμε τις υποδομές εκείνες ώστε η παραμικρή πυρκαγιά εύκολα να
κατασβήνεται.
Υποκλινόμαστε στους νεκρούς και του 2007 και τους πρόσφατους και πρέπει να τηρήσουμε την
υπόσχεσή μας ότι πρέπει να μπουν σε τάξη πολλά τέτοια πράγματα”.

Πηγή : Εφημερίδα ” Πρωινή “
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Νέα αρχή για το Υποθηκοφυλακείο
Λεχαινών

Νέα  αρχή  για  το  Υποθηκοφυλακείο
Λεχαινών:  Ξεκίνησε  από  χθες  την
λειτουργία του ως έμμισθο
Ξεκίνησε από χθες, Δευτέρα 22 Ιανουαρίου, να λειτουργεί ως έμμισθο το Υποθηκοφυλακείο και
Κτηματολογικό Γραφείο Μυρτουντίων, στα Λεχαινά Ηλείας (οδός Σπηλιοπούλου 2 και Πολυτεχνείου),
ως τμήμα του Υποθηκοφυλακείου Αμαλιάδας. Σε συνεργασία με όλες τις Αρχές της περιοχής, το
αρχείο μεταφέρθηκε και αρχειοθετήθηκε σε χώρο που εξασφαλίζει την εύρυθμη λειτουργία της
υπηρεσίας και τακτοποιούνται με γοργούς ρυθμούς οι εκκρεμότητες, ώστε να εξασφαλιστεί η
ασφάλεια των συναλλαγών.

Η  προϊσταμένη  της  γραμματείας  του  Ειρηνοδικείου  Αμαλιάδας  κ.  Αθηνά  Λιακοπούλου  και  η
προϊσταμένη  του  Διοικητικού  Οικονομικού  Υποθηκοφυλακείου  Αμαλιάδας  Λεχαινών  –  Βάρδας  κ,
Βασιλική Τσερεγκούνη, εκφράζουν σε ανακοινωσή τους τις ευχαριστίες τους:

«Ευχαριστούμε ιδιαιτέρως  τους: Δήμαρχο και Αντιδήμαρχο Ανδραβίδας-Κυλλήνης κκ. Ναμπίλ-Ιωσήφ
Μοράντ και Ανδρέα Μίγκο, τον Πρόεδρο του Δικηγορικού Συλλόγου Αμαλιάδας κ. Αθανάσιο Θεοδόση,
αλλά και τους επαγγελματίες και ιδιώτες της περιοχής, που εργάστηκαν εθελοντικά για την ασφαλή
μεταφορά  και  τακτοποίηση  του  αρχείου  και  την  επαναλειτουργία  του  Υποθηκοφυλακείου  και
Kτηματολογικού γραφείου.

Επίσης ευχαριστούν ιδιαιτέρως τον βουλευτή κ. Μάκη Μπαλαούρα, που επί μήνες ήταν αρωγός μας
και έγινε ο δίαυλος επικοινωνίας της Υπηρεσίας μας με τα αρμόδια Υπουργεία και τις Αρχές,
προκειμένου το ιστορικό Υποθηκοφυλακείο να παραμείνει στα Λεχαινά και να λειτουργήσει ξανά με
ασφάλεια.»
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Επίσκεψη του Ιάπωνα Πρέσβη στο γραφείο
του Μ. Μπαλαούρα

Επίσκεψη του Ιάπωνα Πρέσβη στο γραφείο
του  Μ.  Μπαλαούρα:  Εξαγωγή  αγροτικών
προϊόντων και κρουαζιέρα στο επίκεντρο
Συνάντηση με τον Πρόεδρο της Επιτροπής Οικονομικών Υποθέσεων του Ελληνικού Κοινοβουλίου Μάκη
Μπαλαούρα πραγματοποίησε χτες στην Αθήνα ο νέος πρέσβης της Ιαπωνίας στην Ελλάδα κ. Γιασουχίρο
Σιμίζου.

Ο κ. Γιασουχίρο Σιμίζου επισκέφθηκε τον Μ. Μπαλαούρα στο γραφείο του. Στην αρχή ο πρέσβης
αναφέρθηκε στη συμφωνία ελεύθερου εμπορίου μεταξύ Ιαπωνίας και Ευρωπαϊκής Ένωσης, που έκλεισε
μόλις πριν ένα μήνα, μετά από διαπραγματεύσεις τεσσάρων χρόνων. Η συμφωνία αυτή προβλέπει την
κατάργηση των περισσότερων δασμών στις εισαγωγές και εξαγωγές προϊόντων από την Ιαπωνία στα
κράτη μέλη της Ευρωπαϊκής Ένωσης και αντίστροφα, κι αυτό ευνοεί την αύξηση των εξαγωγών και
προϊόντων της Ελλάδας προς την Ιαπωνία π.χ. του κρασιού και της ελιάς.

Με την ευκαιρία της συζήτησής τους ο Ιάπωνας πρέσβης εξέφρασε στον Μάκη Μπαλαούρα το ισχυρό
ενδιαφέρον επιχειρηματιών της χώρας του για εισαγωγές ελληνικών αγροτικών προϊόντων στην
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Ιαπωνία. Ο Πρόεδρος της Επιτροπής Οικονομικών Υποθέσεων τού τόνισε ότι πρέπει και η Ιαπωνία να
προχωρήσει  εμπράκτως  σε  αύξηση  εισαγωγών  ελληνικών  προϊόντων,  ιδίως  αυτών  του
αγροτοδιατροφικού  τομέα.

Σε ό,τι αφορά την ανάπτυξη του τουρισμού, ο Μάκης Μπαλαούρας του ανέφερε ότι πριν ακόμα το
ξέσπασμα της κρίσης, είχαμε δυστυχώς μεγάλη μείωση του ρεύματος των Ιαπώνων τουριστών προς την
Ελλάδα, από το 2004, που έκλεισε το γραφείο του ΕΟΤ στο Τόκυο και καταργήθηκαν οι απευθείας
πτήσεις μεταξύ Ελλάδας και Ιαπωνίας, γεγονότα στα οποία συμφώνησε ο Γιασουχίρο Σιμίζου.

Επίσης, ο βουλευτής Ηλείας τού παρουσίασε την ευκαιρία για  ανάπτυξη μέσω της κρουαζιέρας στην
Ηλεία, ξεκινώντας από την Ολυμπία και την Ήλιδα, αναφερόμενος και στις παραλίες και στα όμορφα
ορεινά χωριά, πράγμα που ο πρέσβης δήλωσε ότι θα το μεταφέρει προς εξέταση στην κυβέρνησή του.

Απαντώντας στις ερωτήσεις του νέου πρέσβη της Ιαπωνίας σχετικά με τις τρέχουσες οικονομικές
εξελίξεις στην Ελλάδα, ο Πρόεδρος της Επιτροπής Οικονομικών Υποθέσεων εξέφρασε την άποψη ότι
υπάρχουν σημαντικές εξελίξεις με δεδομένο το ότι η Ελλάδα θα έχει φέτος σημαντική ανάπτυξη και
προσδοκά σοβαρή αύξηση των εγχώριων και ξένων επενδύσεων, ενώ το 2018 θα είναι η χρονιά της
εξόδου από το μνημόνιο.

Ο κ. Σιμίζου επιβεβαίωσε τις διαπιστώσεις του περί αύξησης των ξένων επενδύσεων, αναφέροντας
ότι ο επικεφαλής της ευρωπαϊκής έδρας της Μιτσουμπίσι στο Λονδίνο, έστειλε πρόσφατα αναλυτές
στην Αθήνα για να διερευνήσουν ευκαιρίες επενδύσεων, κυρίως, στην ενέργεια. Κλείνοντας, ο
Ιάπωνας πρέσβης εξέφρασε κι αυτός την εκτίμηση ότι η ταχύτητα με την οποία κλείνει η τρίτη
αξιολόγηση είναι εξαιρετικά θετική εξέλιξη για την Ελλάδα και δίνει και στον ίδιο μια ώθηση να
μιλήσει στους Ιάπωνες επενδυτές και να τους ζητήσει να προσέξουν τις επιχειρηματίες ευκαιρίες
που προσφέρει η Ελλάδα.

Πηγή:https://proini.news/%CE%B5%CF%80%CE%AF%CF%83%CE%BA%CE%B5%CF%88%CE%B7-%CF%84%CE%BF%CF%85-%
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Ομιλία Μ Μπαλαούρα στο συνέδριο του
Γραφείου Προϋπολογισμού της Βουλής με
θέμα ‘Πολιτική Οικονομία των
Μεταρρυθμίσεων»

• Πολλοί μεγαλοσχήμονες της ΕΕ λένε «μεταρρυθμίσεις», για την Ελλάδα τις οποίες ποτέ παρά τις
ερωτήσεις μου, δεν τις προσδιορίζουν
• Στη λεγόμενη μεταρρυθμιστική ατζέντα είναι η μείωση των δημοσίων δαπανών, η μείωση της
κρατικής παρέμβασης στις αγορές και ιδίως η απορρύθμιση της αγοράς εργασίας, η πώληση των
δημοσίων επιχειρήσεων και, μάλιστα, με τιμές προκλητικές.
• Αυτή την ατζέντα, δυστυχώς, δεν την υιοθέτησαν μόνο οι νεοφιλελεύθερες και οι δεξιές
δυνάμεις: την υιοθέτησε η σοσιαλδημοκρατία, με αποτέλεσμα να εγκαταλείψει τις ιστορικές της
καταβολές.
• Η τομή που έγινε από τον Γκράμσι, σε αντίθεση με τη στρατηγική κατάληψης των χειμερινών
ανακτόρων, ήταν να αναδειχθεί ο «συλλογικός διανοούμενος» της κοινωνίας στην πορεία κατάκτησης
της ηγεμονίας, σε μια πορεία με νίκες και ήττες, που θα επέβαλλε τις μεταρρυθμίσεις ….
Όλη η ομιλία:
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